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               ROMÂNIA 
           JUDEŢUL OLT        
    CONSILIUL LOCAL AL    
 MUNICIPIULUI CARACAL  
                 Nr. 164/27.11.2023 
 

 
PROCES-VERBAL 

 
Încheiat astăzi 27.11.2023 la Şedinţa ordinară a Consiliului local 

 
Şedinţa a fost deschisă de domnul Rădescu Viorel Emil, secretar general al Municipiului 

Caracal, care a făcut prezenţa, arătând că sunt prezenţi 16 consilieri locali din cei 19 consilieri locali 
aleşi, (domnii consilieri Bățăgui Costel-Răzvan, Pavel Cristian și Stănescu Viorel Octavian) lipsind 
motivat.   

Având în vedere prevederile art. 133 alin. 1, art. 134 alin. 1 lit. a, art. 137 alin. 1 din O.U.G. nr. 
57/2019 secretarul general al municipiului arată că şedinţa se poate desfăşura în condiţii legale având 
în vedere numărul consilierilor prezenţi. Şedinţa a fost convocată de Primarul Municipiului Caracal 
prin adresa nr. 75059/23.11.2023 în baza Dispoziţiei nr. 1451/23.11.2023. 

Domnul secretar general, supune spre aprobare procesul verbal al ședinței ordinare din data de 
31 octombrie 2023, procesul verbal al ședinței extraordinare convocată de îndată din data de 14 
noiembrie 2023 și procesul verbal al ședinței extraordinare convocată de îndată din data 16 noiembrie 
2023, acestea fiind aprobate în unanimitate. 

Preşedintele de şedinţă, supune la vot prezența domnului consilier județean Bondrescu Lucian 
în cadrul ședintei ordinare. 

Aceasta a fost votată în unanimitate. 
Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Vîrdol Daniel, dă cuvântul domnului primar pentru a 

prezenta ordinea de zi. 
Preşedintele de şedinţă supune la vot ordinea de zi, aceasta fiind aprobată cu 19 voturi pentru.  
Se trece la discutarea ordinei de zi. 
 
2.Proiect de hotărâre nr. 222/22.11.2023 referitor la modificarea punctelor nr. 3, nr. 4 și nr. 

11 din Anexa la H.C.L. nr. 185/29.09.2023 privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al 
Municipiului Caracal în Consiliile de administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar cu 
personalitate juridică din Municipiul Caracal pentru anul școlar 2023 – 2024 este prezentat de domnul 
consilier Bățăgui Costel-Răzvan care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 

Domnul consilier Bățăgui Costel-Răzvan: am 3 propuneri: 
 

3 Școala Gimnazială ”Gheorghe Magheru” Ion Paul 
4 Liceul Teoretic ”Mihai Viteazul” Maciu Marin 
11 Clubul Sportiv Școlar  Căldăraru Cristi 

 
Supusă la vot propunerea, prin vot deschis, aceasta a fost votată în unanimitate. 
 Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 
3.Proiect de hotărâre nr. 223/22.11.2023 referitor la modificarea statului de funcții Anexa nr. 

2 la Regulamentul de organizare și funcțioare al Primăriei Municipiului Caracal aprobat prin la 
H.C.L. nr. 30/24.02.2023 este prezentat de domnul consilier Cernat Șerban-Costin care arată că 
proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate.  

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 
4.Proiect de hotărâre nr. 224/22.11.2023 referitor la utilizarea temporară a unor imobile - 

teren și construcții, aparținând domeniului public al U.A.T. Municipiul Caracal, situate în Caracal, str. 
V. Alecsandri nr. 77, jud. Olt, de către S.C. DROEXPERT DAVCONS S.R.L., necesare organizării de 
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șantier este prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit aviz 
favorabil în comisia de specialitate. 

Domnul consilier Stănescu Viorel-Octavian nu își exercită dreptul de vot la acest proiect. 
 Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 18 voturi pentru. 
 
5.Proiect de hotărâre nr. 225/22.11.2023 referitor la modificarea prevederilor art. 2 din 

H.C.L. nr. 208/14.11.2023 privind aprobarea Studiului de Fezabilitate (S.F.) și a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiții: „Realizarea unei centrale fotovoltaice pentru utilizarea 
energiei solare ca resursă regenerabila pentru iluminat public și pentru instituții publice, în 
Municipiul Caracal” este prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că 
proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 
6.Proiect de hotărâre nr. 226/22.11.2023 referitor la declararea de uz și interes public local a 

imobilul teren extravilan în suprafață de 1.110,00 mp situat în municipiul Caracal, înscris în C.F. nr. 
58674 Caracal este prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că proiectul a 
primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Domnul primar: acest proiect și următorul sunt legate între ele, noi în urmă cu ceva timp am 
aprobat un spațiu pentru o investiție pe POIM pentru comunele Studina, Grădinile și Brastavățu pentru 
ca racordarea la gaze să se facă din stația noastră din Caracal. Aveau nevoie de o suprafață de teren 
pentru a-și monta aparatura pentru investiția lor. Noi le-am mai aprobat o locație numai că le-a fost 
respinsă de către proiectanți și de către A.N.R.E. și de aceea aveau nevoie urgentă de o altă suprafață 
de teren, mai ales că de această conductă depinde și racordarea comunelor Deveselu și Vlădila, practic 
merg pe aceeași coloană, în momentul când țeava va trece prin dreptul celor două comune, care nu 
sunt prinse în proiect, vor fi lăsați și ei să se racordeze printr-o investiție mult mai mică decât cele 3 
comune.  

 Domnul consilier Alexe Costică: unde se află acest teren?  
 Domnul primar: terenul este dincolo de centură la limita cu Deveselu, foarte apropiat de drum, 

ei nu au nevoie decât de 300 metri, diferența de teren o luăm înapoi, numai că nu este timp acum 
pentru dezmembrare, proiectele pe POIM au termen scurt.  

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 
7.Proiect de hotărâre nr. 227/22.11.2023 referitor la darea în folosință gratuită pentru o 

perioadă de 49 de ani, a imobilului teren în suprafață totală de 1.110 mp înscris în C.F. nr. 58674 
Caracal, aparținând domeniului public al municipiului Caracal, către Comuna Studina este prezentat de 
domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 
8.Proiect de hotărâre nr. 228/22.11.2023 referitor la anularea obligațiilor fiscale și a 

obligațiilor comerciale rezultate din chirii și redevențe ale societăților comerciale radiate din evidențele 
Registrului Comerțului și scăderea societăților radiate din evidența fiscală și analitică a instituției este 
prezentat de domnul consilier Mitroi Dumitru-Liviu care arată că proiectul a primit aviz favorabil în 
comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 
9.Proiect de hotărâre nr. 229/22.11.2023 referitor la aprobarea contractării unui împrumut în 

valoare de 6 800 621.00 lei în conformitate cu prevederile art. 1 din O.U.G. nr. 92/2023 privind 
aprobarea unor măsuri fiscal-bugetare, prin acordarea unor împrumuturi din Trezoreria Statului este 
prezentat de domnul consilier Mitroi Dumitru-Liviu care arată că proiectul a primit aviz favorabil în 
comisia de specialitate. 

Domnul consilier Alexe Costică: s-a discutat despre aceste împrumuturi în prealabil? Care este 
scadența? 

Domnul primar: s-a creat această oportunitate ca Trezoreria Statului printr-o hotărâre de guvern 
să dea împrumuturi pentru contribuția de 2% care revine autorităților locale pentru cofinanțare pe 
proiectele europene. Ei merg cu Robor și dobânda este agreată adică 1,5% și pentru că alte credite sunt 
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mult mai scumpe din acest punct de vedere, este un credit pe 5 ani, asigură tot, mai ales că avem la 
proiectul apă-canal care înseamnă aproape 48 milioane euro, 2% înseamnă nouă sute douăzeci și ceva 
de mii de euro, partea noastră. La acest împrumut nu au dreptul municipiile reședință de județ, s-a creat 
o oportunitate și trebuie să profităm de ea.  

Secretarul general al municipiului: față de proiectul care v-a fost transmis se va face o 
modificare în sensul că proiectele care sunt trecute în anexă vor fi trecute în art. 2 și anexa nu va mai 
exista. 

Domnul consilier Calciu Titi-Horațiu: am observat că în această linie de credit sunt prinse 
continuarea investițiilor și la muzeu și la bibliotecă, nu ama mai prins altă dată aceste investiții? 

Domnul primar: ce nu folosim dăm înapoi, putem să luăm sau nu, este o asigurare bună. 
Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 
10.Proiect de hotărâre nr. 230/22.11.2023 referitor la însuşirea raportului de evaluare privind 

patrimoniul privat al U.A.T. Municipiul Caracal este prezentat de domnul consilier Mitroi Dumitru-
Liviu care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Domnul director Tudor Cătălin-Ionuț: având în vedere faptul că în comisiile de specialitate au 
fost formulate o serie de propuneri privind valorile din raportul de evaluare consider că se impune o 
amânare a proiectului pentru următoarea ședință pentru a solicita evaluatorului reanalizarea anumitor 
poziții deși nu este atributul nostru ca autoritate executivă sau deliberativă de a aprecia valorile 
înscrise, este aprecierea evaluatorului, vom adresa această solicitare pentru o reanalizare a raportului și 
a valorilor înscrise. Există diferențe foarte mari între zone și valori înscrise.  

 Preşedintele de şedinţă: îmi asum într-un fel o parte din această propunere pentru că am sesizat 
analizând o parte mare din valorile expuse în raportul de evaluare. 

 Preşedintele de şedinţă, supune la vot retragerea proiectului de pe ordinea de zi. 
 Supus la vot, acesta a fost votat în unanimitate. 
Acest proiect a fost retras de pe ordinea de zi. 
 
11.Proiect de hotărâre nr. 203/23.10.2023 referitor la stabilirea valorilor impozabile, 

impozitelor și taxelor locale, a altor taxe asimilate acestora, acordarea de scutiri sau reduceri la 
impozitele și taxele locale, precum şi amenzile aplicabile pentru anul 2024 este prezentat de domnul 
consilier Mitroi Dumitru-Liviu care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Domnul director Jianu Silvestru: conform codului fiscal suntem obligați să ajustăm impozitele 
și taxele locale pentru anul 2024 cu rata inflației de 13,8%, alte modificări nu există. 

Domnul consilier Alexe Costică: în cazul în care, consiliul nu aprobă acest proiect, ce se 
întâmplă? 

Secretarul general al municipiului: în această situație se aplică prevederile Codului fiscal. 
Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 
12.Proiect de hotărâre nr. 204/23.10.2023 referitor la aprobarea unor tarife şi taxe speciale 

pentru prestări servicii către persoane fizice şi juridice, pentru anul 2024 este prezentat de domnul 
consilier Mitroi Dumitru-Liviu care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Preşedintele de şedinţă: m-am abținut la acest proiect având în vedere precizarea unui cetățean 
care mi-a spus că i se pare foarte mare taxele de autorizare prevăzute în anexa nr. 4 punctul nr. 1 și 
anume cei 5000 lei acord de funcţionare pentru agenţii economici ce desfăşoară activităţi de comerţ pe 
o suprafață de vânzare > de 250 mp. Mi s-a pus întrebarea ce face primăria pentru această autorizare? 

Domnul director Jianu Silvestru: sunt aceleași taxe ca și anul trecut, nu s-a modificat nimic. 
Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 15 voturi pentru, 2 voturi împotrivă 

și 2 abțineri (împotrivă domnii consilieri: Calciu Titi Horațiu, Popescu Eugen Cătălin, abțineri: 
domnul consilier Vîrdol Daniel  și doamna consilier Gongea Ofelia Alina). 

 
13. Informări, întrebări şi interpelări.  
Cererea doamnei Rădulescu Gabriela înregistrată sub nr. 152/16.11.2023. 
Domnul consilier Căpățână Robert-Marius: de pe Calea București în partea stângă se face un 

gang pe lângă magazinul ANA MARIA unde este foarte aglomerat. Ar trebui pus un indicator cu sens 
unic.  
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Domnul consilier Alexe Costică: acolo este o greșeală din trecut pentru că s-a dat voie la 
extindere magazin, nu trebuie să se mai repete, este chiar acolo unde nu era cazul.  

Domnul consilier Calciu Titi-Horațiu: am sesizat și la ședința trecută referitor la ieșirea de pe 
str. Dragoș Vodă pe str. Gheorghe Magheru, spre Corabia, s-au creat niște șanțuri imense, haideți să 
punem ceva, pietriș, dimineața se stă un sfert de oră în coadă acolo. 

Domnul primar: am vorbit cu constructorul și nu putem face nimic. O să încercăm când vremea 
va permite să punem beton, avem câteva puncte vulnerabile în oraș, constructorul dă vina pe C.A.O. 
Slatina că nu le-au dat banii.  

Preşedintele de şedinţă: am și eu o întrebare, dacă pe str. Progresului, Popa Șapcă, Bogdan 
Vodă au fost recepționate lucrările de asfaltare? Asfaltarea s-a terminat, numai că trecând întâmplător 
cu domnul consilier Popescu Cătălin, am constatat că s-a turnat asfaltul pe aceste străzi, probabil mai 
sunt și altele, însă rosturile dintre borduri au rămas necolmatate, acolo se adună praf, mizerie, frunze, 
vine înghețul, ce se va întâmpla?  

Domnul primar: lucrarea nu este recepționată, este plătită doar parțial, urmează lipirea între 
bordură și proprietate, fiind străzi înguste nu s-a putut face trotuar, se va finisa.  

Preşedintele de şedinţă: pe str. Bogdan Vodă este un unghi de 90 grade unde nu există trotuar 
nici pe stânga, nici pe dreapta. 

Domnul primar: așa este, mai sunt și alte străzi în această situație pentru că nu există spațiu. 
Avem câteva străzi mici, în special unde s-a băgat apă și canal și pe care am vrut să le asfaltăm sunt 
foarte înguste în anumite zone.  

Preşedintele de şedinţă: în unele localități de aici sau de afară, am văzut asemenea situații unde 
drumul îngustându-se s-a operat prin prioritatea unuia dintre sensuri și a rămas un trotuar, cel puțin. 

 Domnul primar: probabil că vom face și noi sens unic pe str. Bogdan Vodă.  
 Preşedintele de şedinţă: solicitarea doamnei Rădulescu Gabriela va fi înaintată spre 

competentă soluționare C.A.O.. 
 Nemaifiind alte puncte pe ordinea de zi, preşedintele de şedinţă, domnul consilier Vîrdol 
Daniel declară închise lucrările şedinţei ordinare. 
 
 
 
         PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                        SECRETAR GENERAL 
                                                                                                  AL MUNICIPIULUI CARACAL, 
 
           VÎRDOL DANIEL                                                      RĂDESCU VIOREL EMIL  
 
 
  
 
   
 


